
 

Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 27.6.2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 27.6.2023 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. 

Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 
5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 
6. VZN č.2/2023 o určení miesta a času zápisu do ZŠ 
7. VZN č.3/2023 o určení miesta a času zápisu do MŠ 
8. Príspevok na slávnosti na Javorine 
9. Žiadosť ZŠ a MŠ o príspevok na deň rodiny 
10. Súhlas so zriadením vecného bremena 
11. Plán činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2023 
12. Stanovisko kontrolórky k záverečnému účtu za rok 2022 
13. Záverečný účet za rok 2022 
14. Stanovisko hlavnej kontrolórky k I. zmene rozpočtu 
15. I. zmena rozpočtu 
16. Nájomná zmluva pre Lesy š.p. 
17. Určenie poľovného revíru  
18. Predĺženie nájmu za obecný pozemok 
19. Predaj pozemkov v majetku obce 
20. Rôzne 

 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala poslancov a ostatných prítomných na riadnom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva. Povedala, že sa z rokovania vyhotovuje zvukový záznam a povedala, že by 
pokračovali podľa návrhu uznesení. 
 

K bodu č. 2 

Za zapisovateľku určila p. Ing. Ninu Masárovú a za overovateľov zápisnice navrhla p. Mgr. Danielu 
Kontinovú a p. Janku Masárovú. Za uznesenie dala poslancom hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

K bodu č. 3 

Starostka obce sa opýtala prítomných poslancov, či môžu pokračovať podľa bodov programu, ktoré im 
poslala v pozvánke na dnešné zastupiteľstvo.  
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Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce povedala, že podľa bodu štyri by mala vykonať kontrolu plnenia uznesení z minulého 
zastupiteľstva. Povedala, že určili zapisovateľku, overovateľov, schválili program s pridanými bodmi 
programu, zobrali na vedomie kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva, zobrali 
na vedomie správu z finančnej komisie a správu zo stavebnej komisie, schválili príspevok Evanjelickej 
cirkvi na rekonštrukciu kostola vo výške 2 000€, schválili predloženie správy hlavnej kontrolórky 
o úverovom zaťažení obce k 31.12.2022 na najbližšom zasadnutí FK, predloženie správy o kontrolnej 
činnosti HK v roku 2022 na najbližšom zasadnutí OZ. Ďalej schválili preloženie navýšenia rezervného 
fondu a aj schválenie záverečného účtu na dnešné zasadnutie, schválili prenájom časti pozemku vo 
vlastníctve obce Vaďovce p. Molnárovi a to do konca tohto volebného obdobia vo výmere 143 m2 za 
sumu 50€ na jeden rok. Povedala, že táto zmluva je uzavretá a je to už aj vyplatené. Ďalej schválili 
odpredaj pozemku vo vlastníctve obce v katastrálnom území mesta Stará Turá – Dubník manželom 
Žoltickým a povedala, že zmluva je uzavretá, je daná na návrh na vklad do katastra nehnuteľností. 
Povedala, že ako posledné vetovala nákup GPS zariadenia do obecného motorového vozidla a na 
obecný traktor. Povedala, že je to všetko k uzneseniam z predchádzajúceho zastupiteľstva a navrhla 
zobrať túto správu na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 5  
Starostka obce požiadala predsedníčku finančnej komisie p. Mgr. Danielu Kontinovú, aby prečítala 
správu zo zasadnutia FK.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že FK zasadala 31. mája 2023. Povedala, že prvým bodom 
rokovania finančnej komisie bolo Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2023 o určení miesta a času 
zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti 
Obce Vaďovce a Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2023 o určení miesta a času zápisu detí do 
materskej školy v  zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Vaďovce. FK súhlasí s predkladanými materiálmi 
a bez pripomienok odporúča obe VZN zverejniť na úradnej tabuli a internetovej stránke obce a 
predkladané VZN schváliť na najbližšom OZ. 
V ďalšom bode sa FK zaoberala žiadosťou od organizátorov Slávností Bratstva Čechov a Slovákov na 
Javorine, ktorí žiadajú o príspevok na konanie tejto slávnosti. FK odporúča žiadosti vyhovieť a 
navrhuje OZ schváliť príspevok v sume 150 €.  
Ďalším bodom rokovania bolo predloženie žiadosti ZŠ a MŠ Vaďovce o finančný príspevok na 
organizovanie Dňa Rodiny. FK sa po diskusii dohodla a odporúča OZ žiadosti vyhovieť a obecnému 
úradu preplatiť vzniknuté náklady v sume 400 €.  
V piatom bode rokovania riešila komisia žiadosť pani Šumichrastovej, v ktorej žiadala zastupiteľstvo o 
predĺženie nájomnej zmluvy na obecný pozemok parcela reg. C, číslo 379 v k. ú. Vaďovce, za tých 
istých podmienok ako doteraz. FK po diskusii odporúča podať novú žiadosť, nakoľko podaná žiadosť 
nie je správna a OZ odporúča po splnení podmienok pozemok prenajať na ďalších 10 rokov. Avšak  v 
roku 2024 stanoviť nájom za sumu 190 € /rok, nakoľko ide o cca  600 m² a od 1.1.2025 sa bude suma 
upravovať najviac o percento miery inflácie zistenej pomocou indexu spotrebiteľských cien oficiálne 
zverejnených Štatistickým úradom Slovenskej republiky. 
V ďalšom bode sa komisia zaoberala žiadosťou pani Anny Slobodovej, ktorá žiada obec o uzavretie 
zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie vecného bremena na pozemok vo vlastníctve obce. Dôvodom 
zriadenia vecného bremena je rekonštrukcia rodičovského domu, na ktorom bude realizácia novej 
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elektrickej prípojky, ktorá bude vedená aj cez obecný pozemok. FK odporúča preveriť, či je potrebné 
podanú žiadosť riešiť na OZ, alebo podanú žiadosť posunúť Stavebnému úradu.  
V siedmom bode rokovania bol komisii predložený návrh  nájomnej zmluvy na lesné pozemky v k. ú. 
Vaďovce na roky 2022 - 2031. Ide o pozemky nachádzajúce sa v Lesnom celku Stará Turá o celkovej 
výmere 292,564 ha. Lesy SR podľa prepočtu ekonomickej efektívnosti a plánovaných prác na dané 
obdobie, navrhujú ročné nájomné vo výške 5 024,00 €. FK s navrhnutou sumou súhlasí, odporúča OZ 
návrh nájomnej zmluvy schváliť, avšak do zmluvy navrhuje dopísať nasledovné podmienky: 
1. Dohodnutú výšku úhrady za nájom je prenajímateľ oprávnený jednostranne upravovať najviac o 
percento miery inflácie zistené pomocou indexu spotrebiteľských cien oficiálne zverejnených 
Štatistickým úradom Slovenskej republiky. 
2. Zmena výšky úhrady za nájom musí byť nájomcovi písomne oznámená a je účinná vždy od 1. 
januára príslušného kalendárneho roka, v ktorom bola nájomcovi písomne oznámená. 
3. Rozdiel medzi pôvodnou a novou splátkou úhrady za nájom je nájomca povinný vyrovnať do 
posledného dňa kalendárneho mesiaca nasledujúceho po kalendárnom mesiaci, v ktorom mu bola 
zmena jej výšky oznámená.  
Najdôležitejším bodom rokovania finančnej komisie bol Záverečný účet Obce Vaďovce za rok 2022. 
Ekonómka obce, p. Hrušová zaslala členom komisie podklady k záverečnému účtu vopred, aby mali 
čas si materiál preštudovať. Taktiež hlavná kontrolórka, p. Ing. Saková poslala členom finančnej 
komisie písomné stanovisko k Záverečnému účtu Obce Vaďovce za rok 2022. Členovia FK si spolu s 
ekonómkou obce prešli jednotlivé kapitoly návrhu záverečného účtu. Pripomienky, ktoré boli 
predložené ihneď ekonómka obce zapracovala do návrhu záverečného účtu a taktiež ich zapracovala 
aj hlavná kontrolórka do svojho stanoviska. Preto komisia odporúča zverejniť  oba upravené návrhy na 
úradnej tabuli a na webovej stránke obce Vaďovce a Záverečný účet odporúča obecnému 
zastupiteľstvu schváliť bez pripomienok. 
V bode rôzne ekonómka informovala o potrebnom vykonaní I. zmeny rozpočtu na rok 2023, preto sa 
prítomní dohodli ohľadom rozpočtu na ďalšom stretnutí 12.6.2023. Prítomní ďalej diskutovali o 
vytvorení a umiestnení nápisu na budove MŠ a ZŠ Vaďovce. Taktiež bola vedená diskusia ohľadom 
vyplatenia dotácie na Amfiteáter. 
Povedala, že druhá komisia sa konala 12. júna 2023, kde v prvom bode rokovania predsedníčka 
komisie informovala o doriešení žiadosti pani Anny Slobodovej. Po preverení daných skutočností FK 
odporúča žiadosti vyhovieť a zriadiť vecné bremeno, nakoľko všetky podklady k žiadosti sú v poriadku 
a postupuje sa podľa zákona. 
V ďalšom bode rokovania sa komisia zaoberala Žiadosťou Poľovníckeho združenia Stará Myjava, v 
ktorej žiadajú o postúpenie výkonu práva poľovníctva na poľovných pozemkoch v poľovnom revíre 
Stará Myjava. Nakoľko sa k danej veci prídu kompetentní vyjadriť na OZ, komisia k tejto žiadosti 
nezaujala žiadne stanovisko. 
V štvrtom bode sa FK zaoberala odpredajom pozemku pánovi Šípkovi. Z predloženej žiadosti a 
geometrického plánu však nie je zrejmé, čo konkrétne si žiadateľ chce od obce odkúpiť. Preto komisie 
danú žiadosť postúpila stavebnej komisii, aby preverili skutočnosť a podali k danej žiadosti stanovisko. 
Ďalej sa komisia zaoberala aj predloženou žiadosťou a geometrickým plánom pána Molnára, ktorý 
žiada odkúpiť obecný pozemok, ktorý sa nachádza vo dvore žiadateľa. Žiadateľ má za to, že pozemok 
už cca 50 rokov je v ich vlastníctve, no nebol správne zakreslený v katastrálnej mape. Po diskusii 
komisia odporúča preveriť skutočný stav stavebnej komisii a žiadateľom dohľadať akékoľvek doklady, 
z ktorých by bol zrejmý právny vzťah k predmetnému pozemku. 
V piatom bode komisia podrobne rozoberala návrh I. zmeny rozpočtu na rok 2023. FK mala k 
dispozícii nasledujúce materiály: návrh I. zmeny rozpočtu na rok 2023, aktuálne čerpanie rozpočtu k 
31.05.2023, výpis bankových účtov a pokladne k 12.06.2023. 
Účtovníčka OcÚ p. Hrušová  spolu s členmi finančnej komisie a ostatnými prítomnými   prešli celý 
návrh a vysvetlili si jednotlivé položky v príjmovej i výdavkovej časti rozpočtu, ktoré sú navrhnuté na 
zmenu a v niektorých  navrhovaných zmenách prišlo ešte k úprave, v dôsledku ktorej došlo k zmene 
celkového výsledku hospodárenia zo sumy 31 527,89€ na sumu 7021,26 €. Taktiež podľa aktuálne 
vykonaných zmien upravila hlavná kontrolórka obce svoje stanovisko, ktoré FK odporučila zverejniť na 
úradnej tabuli a internetovej stránke obce Vaďovce a obecnému zastupiteľstvu toto stanovisko zobrať 
na vedomie. Taktiež odporúča komisia zverejniť na úradnej tabuli a internetovej stránke obce Návrh I. 
zmeny rozpočtu na rok 2023 a schváliť ho na nadchádzajúcom OZ. 
V bode rôzne komisia diskutovala o situácii v školskom byte a  havarijnom stave na niektorých 
úsekoch ciest v obci. 
Starostka obce skonštatovala, že je toho veľa, čo členovia FK a ostatní poslanci prejednali a navrhla 
zobrať túto správu na vedomie.  
 



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 4 z 11 

Podpisy overovateľov:      

Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Starostka obce pokračovala návrhom schválenia VZN č.2/2023 o určení miesta a času zápisu do ZŠ. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

V siedmom bode starostka obce navrhla schválenie VZN č.3/2023 o určení miesta a času zápisu do 
MŠ.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8 

Starostka obce povedala, že ako ďalšie by mali schváliť príspevok na slávnosti na Javorine. Povedala, 
že si myslí, že je to taká vizitka obce a že prispievame aj na takýto účel. Povedala, že aj na FK bola 
navrhnutá suma príspevku vo výške 150€. Starostka dala za príspevok v tejto hodnote hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 9 

Starostka obce ďalej navrhla schválenie príspevku na Deň rodiny vo výške 400€ a dala poslancom 
hlasovať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová dodala, že sa dohodli, že uvedú, že schvaľujú preplatenie nákladov. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 10 
Starostka obce pokračovala schválením/neschválením zriadenia vecného bremena na zriadenie 
prípojky vysokého napätia na parcele 463, vedená ako ostatné plochy. Povedala, že je to popod cestu 
a popod chodník. Povedala, že to môže byť odplatne, ale aj bezodplatne a je to na nich. Povedala, že 
nám dali finančný dar na zakúpenie lavíc a odporúčala by to dať bezodplatne. Navrhla schválenie 
tohto bremena bezodplatne a dala poslancom hlasovať. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 11 
P. starostka pokračovala bodom schválenia Plánu činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2023 
a dala slovo hlavnej kontrolórke obce.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že sa zamerala na kontrolu: účinnosti, zákonnosti, 
hospodárnosti a efektívnosti pri hospodárení s majetkom a majetkovými právami obce, príjmoch, 
výdavkoch a finančných operácií obce, všeobecne záväzných právnych predpisov a nariadení obce, 
plnenia uznesení obecného zastupiteľstva, dodržiavanie interných predpisov obce a ďalších úloh 
podľa osobitných predpisov. Kontrolná činnosť v spomínanom období sa bude zameriavať hlavne na 
kontrolu: 
-     výkonu finančnej kontroly podľa zákona č.357/2015 Z. z.,  
-    hospodárenia podľa platných predpisov a smerníc v súlade so zákonom o účtovníctve a vnútornom 
audite 
- majetku obce a užívanie majetku v správe obce na základe zmluvných dohôd 
- predpisov na daň z nehnuteľnosti 
- predpisov za poplatky za psov 
- predpisov za vývoz komunálneho odpadu 
- pokladničných príjmových a výdavkových dokladov, ich zaúčtovanie a kontrola pokladničnej 

hotovosti 
- predpisov nájomného v obecných nájomných bytov 
- vedenia účtovníctva – výdavkov, príjmov, odpisov, bankových výpisov 
- kontrola dodržiavania všeobecne záväzných predpisov a interných smerníc a príkazov 
- plnenia platných a odsúhlasených uznesení prijatých obecným zastupiteľstvom 
- kontrola dodržiavania zákona č. 283/2002 Z.z o cestovných náhradách pri pracovných cestách a 

používanie služobných motorových vozidiel na služobné účely ako aj kontrola čerpania PHM na 
vozidlách vo vlastníctve obce Vaďovce za rok 2022 

- dodržiavania, uzatvárania a hospodárnosti obchodných zmluvných vzťahov, vznik a úhrada 
záväzkov 

- vypracovanie stanovísk k úpravám rozpočtu a programov rozpočtu pre rok 2023 
- vypracovanie návrhu plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 
- vypracovanie súhrnnej správy o kontrolnej činnosti za rok 2023 
Starostka poďakovala HK a opýtala sa poslancov, či majú nejaké návrhy. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že z kontroly uznesení vyplynulo, že bude na najbližšom 
zasadnutí predložená správa o činnosti za minulý rok, čo je dnes.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková sa opýtala, či tam bola nejaká chyba.  
P. Mgr. Daniela Kontinová odpovedala, že áno, a ako druhé sa chcela opýtať na preložené navýšenie 
RF, či sa to bude riešiť, nakoľko k tomu nie je stanovisko.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že stanovisko v podstate poslala.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ide o to, o čom sa bavili pred rokovaním FK, to, či sa ešte 
bude riešiť lebo nemajú uzavretý RF ešte z minulého roka.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že stanovisko má, ale neposielala ho.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že dobre a že by teda len doplnila do plánu činnosti, že by do 
septembra predložila správu o činnosti za rok 2022, ktorá stále nie je schválená, nakoľko sa 
v septembri budú riešiť dane. Povedala, že čo malo byť predloženie navýšenia RF, tak tú sumu stále 
nedoriešili, tak by to mohlo byť tiež do 31.8.2023 predložené. 
Starostka obce navrhla schváliť Plán činnosti HK na II. polrok 2023 s danými pripomienkami.  
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Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 12 
Starostka obce pokračovala ďalším bodom a dala slovo HK ohľadom jej stanoviska k záverečnému 
účtu za rok 2022. 
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že sa k tomu vyjadrí len v krátkosti, nakoľko jej stanovisko 
obsahuje 9 strán a čas každého je veľmi vzácny. Povedala, že čo sa týka záverečného účtu za rok 
2022 je z bližšej a hlbšej analýzy zrejmé, že obec i napriek turbulentnej dobe ako fungovanie po 
pandémii, ďalej nás postihla energetická kríza, prezieravo a hospodárne nakladala s majetkom obce, 
starostlivo sledovala každý príjem do „obecnej pokladnice“ a veľmi uvážlivo až opatrne nakladala s 
výdavkami. Obecné zastupiteľstvo sa uznesením č. 26/2022 uznieslo na prerozdelení hospodárskeho 
prebytku okrem rezervného fondu za rok 2021 aj  fondov investičného a environmentálneho. Obec sa 
ďalej snažila sa o akýkoľvek príjem navyše, a tým vytvorila dostatočnú rezervu na možno budúce 
nepriaznivé obdobie, dodržala úverovú zaťaženosť na optimálnej úrovni a preto ako hlavná 
kontrolórka obce Vaďovce považuje celoročné hospodárenie obce za uspokojivé a odporúča 
obecnému zastupiteľstvu schváliť Záverečný účet a celoročné hospodárenie bez výhrad. 
Starostka obce poďakovala a navrhla zobrať na vedomie stanovisko HK k záverečnému účtu za rok 
2022. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 13 
Starostka obce pokračovala bodom schválenia záverečného účtu obce Vaďovce za rok 2022. 
Povedala, že k tomu povedala, p. Kontinová v správe o FK a opýtala sa, či k tomu chce niekto niečo 
povedať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by chcela len prítomným poslancom povedať, že Záverečný 
účet doplnili hneď na komisii a stými pripomienkami je zapracovaný, je v poriadku a schvaľuje sa 
vlastne nový záverečný účet s pripomienkami.  
Starostka obce dala hlasovať za schválenie záverečného účtu obce Vaďovce za rok 2022 a celoročné 
hospodárenie bez výhrad.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Ako ďalšie uznesenie starostka obce navrhla schváliť použitie prebytku rozpočtového hospodárenia 
na tvorbu RF vo výške 13 018,46€. 
P. Mgr. Daniela Kontinová doplnila, že s pridaním tej vety z minulého roka, kde 10% ide na 
environmentálny fond a 15% na investičný fond. 
Starostka obce dala hlasovať za toto uznesenie.  
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Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 14 
Starostka obce pokračovala stanoviskom hlavnej kontrolórky k I. zmene rozpočtu a dala slovo p. Ing. 
Mgr. Renáte Sakovej.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že tam preberali niekoľko vecí, upravovali plnenie v príjmových 
a aj vo výdavkových veciach, mali rokovanie na FK aj o rozpočte a povedala by len toľko, že uvedené 
zmeny v rozpočte sú v súlade so zákonom o účtovníctve ako i v účtovaní rozpočtových a 
príspevkových organizácii a preto ako hlavná kontrolórka obce Vaďovce súhlasí so všetkými 
navrhovanými zmenami v I. úprave rozpočtu na rok  2023. 
Starostka obce navrhla zobrať na vedomie stanovisko HK k I. zmene rozpočtu na rok 2023.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 15 
Starostka obce prešla k bodu rokovania o schválení I. zmene rozpočtu. Povedala, že si myslí, že 
k tomu bolo už všetko povedané a aby nezdržovala, dala poslancom návrh uznesenia schválenia I. 
zmeny rozpočtu obce Vaďovce v roku 2023. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 16 
Starostka obce povedala, že by ďalej mali prerokovať nájomnú zmluvu s Lesmi štátny podnik, ktorí im 
predložili návrh dňa 25.4.2023. Povedala, že predsedníčka FK hovorila, že komisia odporúča, aby sa 
to schválilo a povedala, že je prítomný aj p. Baranovič, ktorý je ich pracovníkom a dala mu slovo.  
P. Ladislav Baranovič povedal, že plán starostlivosti o lesy sa vykonáva na 10 rokov a každých 10 
rokov sa mení a vytvára nový. Povedal, že ten nový je v platnosti na roky 2022 až 2031. Povedal, že 
plán v roku 2022 nadobudol nejakú podobu, ale ešte nie je platný. Keď sa schváli, tak sa stanoví 
nejaká suma, ktorú ponúkajú štandardným spôsobom tak, ako poslali návrh zmluvy. Povedal, že 
výška financií je len za katastrálne územie Vaďoviec a Starej Turej, čiže Poriadie je zvlášť. Povedal, 
že zmluva je na to, aby sa obidve strany dohodli a vidí, že obec má k tomu nejaké pripomienky a chce 
do  zmluvy niečo zakomponovať. Povedal, že pri podpise zmluvy sa, dúfa, dohodnú a tieto peniaze za 
rok 2022 prídu na účet a za rok 2023 prídu na účet do konca roka.  
Starostka obce sa opýtala, či k tomu má niekto nejaké otázky a dala hlasovať za schválenie nájomnej 
zmluvy pre Lesy š.p. podľa predloženého návrhu nájomnej zmluvy na lesné pozemky zo dňa 
25.4.2023. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či je uznesenie aj s tým dodatkom, ktorý navrhovali.  
P. Ladislav Baranovič povedal, že peniaze za rok 2022 prídu spätne na účet a za rok 2023 prídu na 
účet do konca roka tá istá suma.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že od roku 2024 príde suma povýšená o 1%. 
P. Ing. Peter Dinga dodal, že o 1% inflácie zverejnené Štatistickým úradom.  
Prítomní o tejto téme diskutovali.  
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Starostka obce povedala, že potom oznámi pani Ing. Mihálovej, aby tento dodatok prerokovali 
a uvidíme, ako zareagujú.  
Starostka obce dala hlasovať, za schválenie nájomnej zmluvy s dodatkami, ktoré uviedla FK.  
 
  
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 17 
Starostka obce pokračovala bodom programu o určení poľovného revíru Starej Myjave. Povedala, že 
mali prísť, ale neprišli. Povedala, že jej aj volali, ale nestihla im to dvihnúť a že im písala, nech prídu. 
Povedala, že si myslí, že im je to toľko jasné, že tak, ako sú tu naši poľovníci, tak im tiež záleží na 
tom, aby tam ďalej mohli vykonávať poľovné právo. Opýtala sa na názor poslancov.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že žiadajú o jej poverenie na zastupovanie obce.  
Starostka obce povedala, že áno.  
Prítomní o tejto téme diskutovali.  
Starostka obce dala hlasovať za postúpenie výkonu práva poľovníctva Poľovníckemu združeniu Stará 
Myjava a poverenie starostky obce na zastupovanie obce Vaďovce ako vlastníka poľovných 
pozemkov vo vlastníctve obce Vaďovce. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 18 
Starostka obce povedala, že ako ďalšie by mali pristúpiť k žiadosti o predĺženie nájmu na 10 rokov p. 
Šumichrastovej. Dala slovo p. Mgr. Daniele Kontinovej.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si p. Šumichrastová podala žiadosť, kde je chyba, že je tam 
zlé uznesenie z pred 10 rokov a je potrebné tú žiadosť celú prerobiť. Povedala, že žiadosť 
o predĺženie zmluvy je zo dňa 25.3.2023, ale ona je vlastne z roku 2013. Povedala, že p. 
Šumichrastová predkladá žiadosť z pred 10 rokov. Povedala, že p. Šumichrastovej 31.12.2023 končí 
nájom pozemku, ktorý majú za domom a ktorý bol taktiež medzičasom súčasťou uznesenia na 
výmenu pozemkov, ku ktorej zatiaľ neprišlo. Povedala, že ide o 600m2 a p. Šumichrastová podľa 
žiadosti žiada prenájom na ďalších 10 rokov za 20€. Povedala, že FK po prepočte vychádzala z 
cenovej mapy pozemkov schválenej OZ a za taký pozemok by bolo 4,50€/1m2 a krát 600m2 by to 
vyšlo 2700€, ale keďže 30% pôdy je svahovitosť, tak miesto 270€ na rok by navrhovali sumu 190€ na 
rok za prenájom daného pozemku.  
Starostka obce povedala, že predtým to bolo tak, že ten pozemok bol zarastený a oni tam museli 
vykonať veľa práce, aby to tam všetko očistili a mohli užívať. Opýtala sa prítomných poslancov, či 
majú k tomu ešte iný návrh a navrhla hlasovať za schválenie predĺženia nájmu daného obecného 
pozemku na 10 rokov za sumu 190€/1rok. 
P. Mgr. Daniela Kontinová doplnila, že by sa malo do každej zmluvy doplniť to isté, ako do zmluvy 
s Lesmi, čiže by budúci rok bol za 190€, ale od 1.1.2025 by sa suma vypočítala podľa koeficientu 
inflácie zverejneného Štatistickým úradom.  
Starostka dala za uznesenie hlasovať s týmto dodatkom.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
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Zdržal sa: 1 poslanec: p. Michal Držík 
 

K bodu č. 19  
Starostka obce pokračovala žiadosťou rodiny Molnárovej ohľadom pozemku pri ich dome, kde sa 
zistilo, že majú viac prihradené vo dvore, ako majú vlastníctvo a je to na obecnom.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že zo začiatku žiadali o prenájom pozemku a po väčšom zisťovaní sa 
prišlo na to, že v minulosti rodina kupovala stavebný pozemok s tým, že pred pozemkom bol kanál 
a nastal tam vtedy problém s tým, že obec robila úpravy kanálov okolo ciest. Povedal, že je 
presvedčený o tom, že tá situácia, ktorá nastala pri úprave kanálov, nebola dotiahnutá do konca 
a podľa neho to nebolo zapracované do nejakého geometrického plánu.  
Prítomní o tejto téme diskutovali.  
Starostka obce povedala, že sa pozemok dal zamerať a chápe, že to chce mať každý vysporiadané.  
P. Molnárová povedala, že už v minulosti tento pozemok od obce odkupovali, ale nemôže o tom nájsť 
doklad.  
Starostka obce povedala, že môžu ešte počkať, či o tom nenájde nejaký doklad. Navrhla, že požiada 
archív, aby im vyhľadal potrebnú dokumentáciu a uvidí sa, čo im poskytnú. 
Starostka obce na záver diskusie navrhla uznesenie, že OZ navrhuje, aby boli zistené údaje ohľadom 
stavby – stavebné, kolaudačné rozhodnutie v archíve a po tomto zistení budú o tom rokovať na 
budúcom zasadnutí OZ. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce povedala, že ako ďalšiu tam mali žiadosť rodiny Šípkovej, ale to sa ešte nestihlo 
preveriť miestnou obhliadkou, tak to budú mať na budúcom rokovaní.  
 

K bodu č. 20 
Starostka obce prešla k poslednému bodu rôzne. Povedala, že obec získala od TSK pre školu 2 000€ 
a že bola včera prvá aktivita projektu s názvom „Zážitkovým učením k ochrane prírody“ a prišlo 
schválenie z Ministerstva investícii regionálneho rozvoja a informatizácie SR, že nám schválili 13 000€ 
na Ukrajincov, čo tu boli ubytovaní a ďalej dostali dotáciu na konanie Bálešových hodov taktiež od 
TSK vo výške 500€. Starostka obce dala slovo poslancom, či majú nejaké interpelácie.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal ohľadom rekonštrukcie briežku, či je pri tom nejaký progres.  
Starostka obce povedala, že p. Kopinec jej povedal, že on to už robiť nebude a že sa bavila o tom s p. 
Setnickým a že by obec oslovila firmu Setostav a ďalej je ešte firma, ktorá robí múr pod cintorínom, 
ale je to tam nejaké krivé, tak nevie. Povedala, že všetci sa na to prídu pozrieť, aby stanovili nejaký 
cenový odhad, ale zatiaľ neprišli. Starostka obce povedala, že ešte rozmýšľala nad tým, že by sa ten 
múrik nejak povrchovo upravil s tým, že by sa tam vsadilo to zábradlie napevno a navrch by sa dalo 
oplechovanie, aby sa to nerozpadalo. Povedala, že by nám to oplechovanie urobil p. Gajdoš a že on 
je dobrý odborník. Povedala, že jej ide o tú trvácnosť lebo betón sa rozpadne aj za 5 rokov.  
Prítomní o tom diskutovali.  
Starostka obce povedala, že sa p. Setnickému ešte pripomenie a že by chcela, aby pri tom stretnutí 
boli aj poslanci a ona by im povedala dopredu, kedy by sa stretli.  
P. Rudolf Škriečka navrhol osloviť p. Maszticsa, ktorý pre obec rekonštruoval most.  
P. starostka povedala, že je p. Masztics po operácii chrbtice. 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal ohľadom architekta na rekonštrukciu školského bytu.  
Starostka obce povedala, že sa stretla s p. Škriečkom a sním to prerokovávala lebo ak by zavolala 
architektku, ona za to bude chcieť minimálne 500€. P. Škriečka jej vraj povedal, aby ju zatiaľ nevolala.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že v minulých uzneseniach bolo, že poslanci súhlasia s tým, že 
sa urobí nejaký architektonický návrh, aby sa to začalo rekonštruovať. 
Poslanci o rekonštrukcii bytu diskutovali.  
Starostka obce povedala, že nejakého architekta zoženie a dá poslancom vedieť, kedy by prišiel.    
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na vyvýšené záhony v škole, ktoré sú stále prázdne, či by sa do 
nich nedalo niečo vysadiť.  
Starostka obce povedala, že tam predtým mali nejakú zeleninu.  
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P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to majú vysadené pri parkovisku, ale tam sú ešte ďalšie, ktoré 
sú prázdne. Ako ďalšie sa opýtala na čistenie potoka, že už to aj pred rokom riešili, že to povodie 
Váhu začne čistiť a stále sa nič nedeje.   
Starostka obce povedala, že už jej to aj sľúbili, ale neprišli.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by bolo dobré ich osloviť písomne, aby k tomu zaujali nejaké 
stanovisko lebo toto už riešili aj minulý rok a stále nič.  
Starostka obce povedala, že mali aj povodňovú komisiu, kde to nadniesla a vie, že sa to musí urobiť, 
že to majú príkaz z Okresného krízového štábu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že na základe toho, ako sa tam riešila kanalizácia od horného 
konca až po dolný a podobne, je vyhlásená výzva na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný 
príspevok pre obce do 5 000 obyvateľov. Povedala, že má k tomu aj materiál a opýtala sa, či by sa do 
toho mohli zapojiť.  
Starostka obce povedala, že keby to aj hneď začali robiť, tak nemajú kam dať ten odpad lebo 
rozprávala so starostom z Krajného a oni dostali dotáciu na celú technológiu čističky a ak sa to spraví, 
potom by nás mohli prijať, ale dovtedy nie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je táto výzva do 31. augusta 2023. 
Starostka obce povedala, že obec má ku kanalizácii stavebné povolenie, ale nie je pre nás plánovaná 
čistička a preto by sme museli mať vlastnú a to by bolo pre nás veľmi drahé a boli by sme za pár 
mesiacov v strate. Povedala, že od PPA by dali financie na kanalizáciu len na jednu ulicu a zbytok by 
sme nemali odkanalizovaný. Povedala, že by to bolo lepšie urobiť všetko naraz a viedli by to do 
čističky v Krajnom. Povedala, že našej obci chýba len kanalizácia a mali by sme infraštruktúru 
kompletnú.  
Prítomní o tom diskutovali.  
P. Jaroslav Bača povedal, že je pekné počasie a ako sú na tom s úpravami na škole.  
Starostka obce povedala, že sa na tom už robí. 
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či zavolala niekoho zo stavebnej komisie.  
Starostka obce povedala, že tam bol Roman Chnapko ako stavebný dozor. Povedala, že by tam aj 
zajtra mali byť.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal na kosenie v dedine, nakoľko niektoré úseky ešte nie sú pokosené.  
Starostka obce povedala, že sa na tom pracuje a že aj cintorín je pokosený.  
P. Viera Bačová povedala, že bol cintorín pokosený, ale bolo by dobré odpratať kopy suchej trávy, 
ktoré sú tam.  
Starostka obce povedala, že pršalo a že to zariadi, aby to zamestnanci odpratali.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal ohľadom zvýšenia nájmu na bytovkách a že budú musieť ohľadom toho 
zaujať nejaké stanovisko.  
Starostka obce povedala, že sa budú musieť prepracovať aj zmluvy. Povedala, že išla hore voda, 
elektrika, réžia.  
P. Rudolf Škriečka hovoril o čističke odpadových vôd bytového domu a o problémoch jej chodu. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na rekonštrukciu lavičiek v obci a na cintoríne. 
Starostka obce povedala, že dnes hovorila so zamestnancom OcÚ a že by sa mohli lavičky spraviť 
z dreva, ktoré je na Hasičskej zbrojnici a ak nie, tak by sa to riešilo inak.  
P. Ing. Šimovičová sa opýtala na vyplatenie schváleného príspevku na rekonštrukciu Evanjelického 
kostola v Kostolnom.  
Starostka obce odpovedala, že by o tom vedela povedať účtovníčka obce, že ona hovorila 
s audítorkou a nech smerujú túto otázku na ňu.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal na zarezervovanie prístupových ciest na cintoríne tak, ako o tom hovorili. 
Povedal, že to nie je finančne náročné. Povedal, že by sa to malo vytýčiť nejakým geodetom, aby to 
bolo aj v nejakej línii s chodníkom.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že návrh už bol a oni vtedy odsúhlasili priloženie nového 
rozčlenenia k novému plánu pohrebiska. 
Starostka obce povedala, že keď bude zasadať stavebná komisia, aby jej povedali a ona im to 
predloží. Povedala, že si myslela, že oni by tam mali ísť a určiť približne, kde by to malo byť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tam teraz nemôžu byť kolíky, nakoľko sa tam kosí. 
Prítomní o téme cintorína ďalej diskutovali.  
 
Starostka obce poďakovala za účasť, ukončila zasadnutie a popriala všetkým pekné leto.  
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Podpisy overovateľov:      

Starostka obce     : p. Alžbeta Tuková 
Overovateľ     : p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová  
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce  


